

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告編號: 2021/22-087

2021-22學年特別假期的安排及相關事宜

各位家長:

行政長官在2022年2月22日公布,政府將會推展一套整體、冀能穩控疫情的行動,包括開展大型的全民檢測計劃。學校校舍很可能被借用作檢測場地。因此,本學年的暑假安排將有所調整,有關安排詳情如下:

假期調動

- 學校原定暑假將會提前。特別假期由2022年3月17日開始,連接復活節假期,至學校原定的復活節假結束為止。學生需於2022年4月25日恢復上課。
- 中六模擬試試後對卷將以全日網課形式於2022年3月14至16日進行。
- 特別假期期間,其他學習經歷日及中五週六課堂將暫停。
- 為確保香港中學文憑考試能順利進行,2022年4月25日至29日期間將會按半日上課時間表進行網上課堂。視乎疫情發展及教育局公布,面授課堂有可能於2022年5月初恢復,詳情請留意稍後發出的通告。
- 本學年最後一個上課日為2022年8月5日。

下學期測驗及期終考試安排

- 由於復活節假期延長,學校未能安排充足網課時間為下學期測驗作好準備。考慮實際運作情況後,學校將取消中一至中五級下學期測驗,以爭取更多面授課堂時間。
- 期終考試將延期,於2022年6月27日至7月13日舉行。
- 因應下學期測驗取消,全年總成績計算比例將作調整,詳情將於稍後公布。

2022 香港中學文憑考試安排

- 考評局計劃如期於2022年4月22日開始舉行香港中學文憑考試,並將考期縮短至三週。
 中六學生請參閱考評局網站了解最新考試時間表。
- 學校將會通知中六學生領取準考證及快速抗原檢測試劑的安排,詳情請留意稍後發出的 通告。

其他行政安排

- 由於學校或會用作檢測場地,在場地使用期間,除了保安員外,學校將不會安排員工回校。現階段未有具體校舍借用日期。基於安全理由及為保持社交距離,如非必要,學生不應回校。
- 為善用特別假期,學校將會為學生安排網上學習活動。

此外,本校得悉一名中四學生於2022年2月14日確診2019冠狀病毒病。學校亦有數名學生、教師及工友經快速測試驗出對新冠病毒呈陽性。請家長在學校假期期間留意子女的身心健康及採取防疫措施。學生應避免外出,尤其不要前往人多擠迫、空氣流通欠佳的地方,並須保持均衡飲食、恆常運動及充足休息以增強免疫力。



6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

特別假期期間,學校可能因暫停開放而無法提供服務,包括未能接聽電話。如個別家長有特殊情況和確切需求,請以電郵通知學校(<u>cckmail@cckln.edu.hk</u>)或讓子女透過Google Classroom與班主任聯絡。

敬祝

安康!

校長 談國軒

二零二二年三月二日



6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2021/22-087 2 March 2022

Dear Parents,

Arrangement of special vacation in 2021/22 school year and related matters

The Chief Executive announced on 22 February 2022 that the Government will take a series of thorough actions targeting at bringing the epidemic under control, which includes the launch of the Compulsory Universal Testing Scheme. Our campus is very likely to be recruited as one of the testing centres. As such, the summer vacation arrangement of the school in the current school year will be adjusted. The relevant details of the arrangements are elaborated as follows:

Swapping of vacation

- The original summer vacation of the school will be brought forward. The special vacation will start from 17 March 2022, connecting the Easter Holiday, to the last day of the originally scheduled Easter holiday. Students should resume classes on 25 April 2022.
- Checking of S6 Mock Examination Paper upon whole day online classes will be re-scheduled to the period of 14-16 March 2022
- During the special vacation, OLE Days and S5 Saturday online classes will be cancelled.
- In order to ensure that the HKDSE examinations will proceed smoothly, online classes will be conducted adopting the Half Day Timetable from 25 April 2022 to 29 April 2022. Face-to-face lessons might be resumed in early May 2022, depending on the COVID-19 situation and the announcement from the Education Bureau. Details for further arrangements will be issued later.
- The last school day in the current school year will be 5 August 2022.

Arrangements for 2nd Term Test and Final Examination

- The extension of our Easter Holiday will shorten our online lesson time in preparation for the 2nd Term Test. In view of the problem encountered, the school will cancel our 2nd Term Test for S1-5 students, paving the way to more face-to-face learning time.
- The Final Examination will be postponed to the period of 27 June 13 July 2022.
- Due to the cancellation of the 2nd Term Test, the proportions making up the Combined Total of the yearly result will be adjusted. Details of which will be announced later.

Arrangements for 2022 HKDSE examinations

- The HKEAA is planning to start the HKDSE examinations from 22 April 2022 as originally scheduled. The whole period of examination is expected to be compressed to 3 weeks. S6 students please refer to the HKEAA website for the latest timetable concerned.
- S6 students will be notified for the arrangements for collecting their Admission Forms and rapid antigen testing kits. For details, S6 students should refer to the school notification issued later.

Other administrative arrangements

- Since the school could be used as a testing centre, virtually no staff, except the security guards, would be arranged to go back to school during the period. At this moment, the exact dates of campus recruitment are still uncertain. Also, students should not enter the campus for safety reasons.
- To make good use of the special holiday, the school would arrange online learning activities for students.



6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.
TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

For your information, an S4 student in our school was confirmed to be a case of COVID-19 on 14 February 2022. Several other students, teachers and janitors were also tested positive using the rapid antigen testing kits. Parents are reminded to pay close attention to the physical and mental health of your children and take anti-epidemic measures during school vacation. Students should avoid going out, especially to crowded places with poor ventilation. They should maintain a balanced diet, exercise regularly, and take adequate rest in order to strengthen their immunity.

During the special vacation, the school might not open, causing suspension of related services including telephone communication. If individual parents, due to special circumstances, have a genuine need provided by the school, please email us at cckmail@cckln.edu.hk or ask your children to contact their class teachers via Google Classroom.

Thank you for your attention! Stay safe and healthy!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin Principal